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Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]

 Geen VRK vergaderingen geweest.
 In het kader van de focus op high-impact crimes waaronder woninginbraken 

zijn in onze gemeente extra maatregelen genomen om inwoners en 
ondernemers alert te maken. Tekstkarren zijn her en der geplaatst. Politie is 
ook extra waakzaam.

 Sinds enige tijd is de snelheid op de Haarlemmerstraatweg Halfweg 
Industrieterrein aangepast naar 60 km/u. Deze week hebben 
snelheidscontroles plaatsgevonden.

(twee vertrouwelijke mededelingen)(zie afzonderlijk document)

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
 Geen bijeenkomst geweest

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)]

 De afgelopen jaren was het doel van 29.000 nachtbewegingen van kracht. Dit 
tijdelijke doel vloeide voort uit het ‘Alternatieve pakket maatregelen’. Schiphol 
vindt dat zij aan de ORS heeft aangetoond dat ten gevolge van het vliegen 
van CDA’s overdag de beoogde hinderbeperkende effecten zijn bereikt. 
Conform de afspraken van het alternatieve pakket is dan het oorspronkelijke 
plafond van 32.000 volgens hen weer van kracht. Op 30 september 2016 
hebben de leden van de Omgevingsraad Schiphol gesignaleerd dat in de 
Gebruiksprognose 2017  intussen een toename van het aantal 
nachtbewegingen naar 31.600 is geprognosticeerd. Een deel van de 
omgevingsdelegaties, waaronder Haarlemmerliede c.s.  heeft hierover reeds 
eerder zorg uitgesproken. In de vergadering van 30 september jl. hebben de 
bewoners- en bestuurdersdelegaties en de MFNH er op gewezen en hecht 
eraan er op te wijzen dat er op basis van de bestaande afspraken maximaal 
29.000 nachtvluchten mogen plaatsvinden en dat de Gebruiksprognose hier 
ten onrechte van afwijkt.” De discussie over de nachtvluchten in het College 
van Advies niet is afgerond en dat dient wel te moet gebeuren, ook in de 
richting van de Staatssecretaris. 

 Burgemeester heeft in de BRS voorgesteld om de ORS (nu zo’n twee jaar 
actief) te evalueren. BRS is daar volledig mee akkoord.

BIO [Bestuurlijke informeel overleg]
 Geen overleg geweest. Wel burgemeesterskring. Met name vanwege 

verschuivingen en nieuwe intreder was vooral ‘nadere kennismaking’ aan de 
orde bij deze samenkomst.

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden



 Geen vergadering geweest

Wethouder Graal
Geen mededelingen ontvangen.

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
De Samenwerkingsovereenkomst van de bevoegde gezagen van de 
onderwijsinstellingen en de contactgemeente van de RMC-regio ”West-
Kennemerland” inzake Aanpak van voortijdig schoolverlaten en de aanpak voor 
jongeren in een kwetsbare positie van de jaren 2017 tot 2021 ten behoeve van de 
uitvoering van het regionale programma aan maatregelen is vastgesteld.
Het Jaarverslag van Leerplein over het jaar 2015-1016 is vastgesteld. Deze komt 
naar de raad

STOPOZ
Niet bijeen geweest. 

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Niet bijeen geweest

AB Recreatieschap Spaarnwoude
Niet bijeen geweest

Portefeuillehoudersoverleg RO
Niet bijeen geweest

REO
Presentaties gehad van o.m. Zandvoort over het programma Amsterdam Beach. 
Amsterdam is één van de weinige metropoolregio’s met een strand. Doelstelling van 
MRA is om toerisme meer te spreiden over de metropool. Amsterdam Beach wil 
hierop inspringen, en het strandlandschap inzetten als oplossing  voor een probleem 
van de MRA. Amsterdam Beach is een samenwerking van de badplaatsen tussen 
Zandvoort en Heemskerk. Bereikbaarheid van de badplaatsen is een belangrijk 
issue, daarom ook veel samenwerking met Haarlem als schilgemeente nodig.
Het gewenste resultaat is een convenant af te sluiten tussen de MRA, Provincie en 
de diverse gemeentes met daarin een investeringsagenda ook t.b.v. de MIRT-
agenda. 
Hoe nu verder? Dit najaar worden in diverse ateliers en meetings een toekomstbeeld 
gevormd en vervolgens zal er een investeringsagenda worden opgesteld. In de 
ateliers komt aan bod: toerisme, ruimtelijke kwaliteit en bereikbaarheid.  Ik heb de 
suggestie gedaan om op het kaartmateriaal ook de verbinding A8-A9 duidelijk aan te 
geven. 

Stivas
Komt 27 oktober bijeen. 



Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest

MRA RO Zuid Kennemerland
Komt 25 oktober bijeen

Wethouder Wagner 
overlegstructuren en samenwerkingsverbanden

Sociaal Domein
 Portefeuillehouders overleg Sociaal Domein; IJmond, Zuid-

Kennemerland en Haarlemmermeer.
De volgende onderwerpen zijn besproken;
Verwervingsstrategie 2018
Tijdens dit agendapunt is een ambtelijk memo besproken waarin de mogelijke 
strategieën zijn benoemd.  Duidelijk werd dat er drie spanningsvelden zijn wat 
betreft de verwerving of te wel aankoop  en subsidiëring van diensten in kader 
van het Sociaal Domein.
(1) Lokaal versus regionaal. Kunnen onze lokale dingen lokaal blijven 
inrichten zonder dat dit ten koste gaat van de regionale samenwerking en 
revenuen.  
(2) De financiële positie van de respectievelijke regio’s  t.o.v. elkaar in 
samenhang met de bekostiging vanuit het rijk. De huidige nieuwe koste 
verdeling maakt dat er nadeel  en voordeel  gemeente ontstaan in onze 
respectievelijke regio.
(3) De organisatie die zich respectievelijk moeten inrichten op de 
verschillende lokale uitgangspunten.
Er wordt in de planning op aangestuurd om in de CVB van december 2016 de 
definitieve versie door college geaccordeerd  van regionale 
verwervingsstrategie te bespreken.  
Doelgroepenvervoer (definitieve gunning)
(1) Stand van zaken.
(2) Ondertekening overeenkomsten   

Verkeer en vervoer
Geen overleggen geweest.

Milieu 
Geen overleggen geweest.       
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